
Bestyrelsesmøde nr. 9 den 15. november 2022, kl. 18.00 
Ikke til stede - Annette, Per og Diana 
 
 
Dagsorden: 
 
1. Godkendelse af referat nr. 8 
Godkendt 
 
2. VM til bestyrelse 
A. Lampe til opgange  
Svend Åge undersøger på nettet, hvilke lamper vi bør købe. Vi begynder med en opgang. 
B. Nye køleskabe -  
Vi kigger på det igen til næste bestyrelsesmøde. Maibrit medbringer papirerne fra Johnny. 
 
3. Bestyrelse til VM/DC 
A. Svar fra DC efter sidste møde 
Vi gennemgik svar fra Susanne Kyra 
B. Rollator ved døre -  
Bestyrelsen vedtog at vi ikke længere vil have rollatorer ved indgangsdørene – DC tager kontakt til 
kommunen. 
 
4. Orientering, diskussion og beslutning  
A. Møde i Lejerbo d. 26. oktober - se mail  
Maibrit deltog i mødet. På mødet var der stor enighed om, at kommunikationen mellem Lejerbo og 
bestyrelserne var meget ringe, blandt andet manglende svar på forespørgsler fra bestyrelserne.  
 
B. Afdelingstjek – 17.11.22 kl. 16.00 
Vi ser gerne at vi kan ændre vores prioriteringer. 
 
C. Budgetmøde – 28.11.22 kl. 16.00 
Vi lytter og kan stille spørgsmål. 
  
 
D. Afdelingsmøde - senest d. 16. februar 2023 
Vi hører om vi kan få lokalet den 31. januar kl. 19 – 21. 
Vi udarbejder den endelige dagsorden på bestyrelsesmødet den 29. november. 
     Betaling for opladning af handicapkøretøj m.m. 
     Parkering  
(Lene reviderer Kjelds forslag, blandt andet foreslår vi 8 – 10 handicapparkeringspladser, vi ønsker 
også at beholde vores 24 timers parkering) 
     Hundegård 
 
E. Julebanko 13. december fra kl.18.30, begynder kl. 19.00  
(Maibrit, Lene, Alba, Diana mødes kl. 18.00) 
Vi serverer kaffe og en småkager 
30 kr, lige penge. 
(kaffe, kød, gavekort, slik, chokolade, and) 
Lene udarbejder et forslag til invitation. 



 
 
5. Fra bestyrelsesmedlemmer 
A. Redekasser –  
vi køber nye redekasser til foråret.  
B. Halloween –  
Vi aftaler på august/september-mødet, hvordan vi holder halloween 2023 
 
C. Lås på cykelparkering - bag skraldeslot  
Skubbes til næste møde 
 
6. Økonomi -  
Formanden gennemgik økonomien, el sprænger budgettet. Det kan vi ikke gøre så meget ved. 
Vi undersøger ift. prisen på en vask i vaskeriet. 

A. Økonomi 21/22  
Vi har et underskud  

B. Kjeld - nye borde til selskabslokalet- mail 
Vi har ikke råd pt. 
 
7. Evt. 
Ting på kældergangene skal fjernes, det udgør en brandfare. 
 
8. Lukket dagsorden 
 
 


